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Abstract (en)
[origin: US4779395A] A fireproof construction element has a plurality of integrally interconnected and parallel profile beams each having a
longitudinally extending outer flange defining an outer surface and a longitudinally extending web extending inwardly from the flange. The webs are
each formed adjacent the flange with a row of at least generally longitudinally extending, elongated, and laterally throughgoing slots. The beams
form a plurality of outwardly open channels laterally bounded by the flanges. Respective masses of concrete substantially fill the channels between
the webs and inward of the flanges and have outer surfaces contiguous with the outer surfaces of the beam flanges. The slots can be provided in
two rows with the slots of one row overlapping and staggered with the rows of the other row.

Abstract (fr)
La poutrelle est constituée essentiellement par des profilés en acier et du béton, dont l'intérieur du contour défini par les profilés est rempli par du
béton, éventuellement armé, et dont au moins un des profilés a la face externe de ses ailes à découvert. Ces derniers profilés comportent sur la
majeure partie de leur longueur des évidements allongés, lesdits évidements s'étendant dans la partie de l'âme voisine de l'aile à découvert. Les
évidements peuvent par exemple avoir la forme de rectangles oblongs aux bords arrondis, ou têtre constitués chacun par deux trous reliés par
découpage d'un filet mince de matière située entre eux. La poutrelle comporte avantageusement une structure auxiliaire métallique, tel que des
ronds à béton, des cornières, des fers plats etc., s'étendant sur la majeure partie de sa longueur, ladite structure auxiliaire étant disposée le long des
faces le l'âme au voisinage des évidements et du côté centre de la poutrelle.
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